
V Libochovanech dne 23. dubna  2009 

  

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

            

Shrnutí dění v obci jste si mohli přečíst ve vydaném čtvrtletníku, „Obecní zrcadlo“. To, že se zatím 

tento list veřejnosti příliš nelíbí, protože v něm nenacházejí určité, jim blízké informace, mě sice mrzí, 

ale zase si říkám: občané nepřispívají svými postřehy, nemůže tam tedy být více, než to, co se jako 

informace – informace ověřená – dostane k nám do kanceláře, kde čtvrtletník vzniká. Hospodské 

informace jsou informace sice zajímavé, ale jako takové se mohou dostat pouze do sloupečků 

informací neověřených. A to bych nerada, aby se takovými informacemi, úřadem 

vydávané zrcadlo vyznačovalo. To bychom mohli nazývat každé vydání blesk po vesnicku. A to fakticky 

nechceme. 

  

V letošním roce otevřená služba pro občany „CzechPoint“ začíná být i využívaná. Přibývají další služby, 

které tato přepážka ulehčí občanovi běhání po úřadech. Buď jim jejich požadavek splníme celý nebo 

přispějeme získáním dokladů k dalšímu vyřizování. Nemusí tedy běhat po různých úřadovnách, 

všechno si odnese přímo z naší kanceláře. O penězích to není, ty musí každý zaplatit, je jedno kde. 

Jsou ale i tací, že než by požádali naší kancelář, tak raději všechny potřebné doklady získávají v jiných 

kancelářích po celém městě. Asi potřebují anonymitu nebo jsou toho názoru, že nebudou platit za 

službu. Ale to se pletou. Anonymita je zaručena, platit za službu budou všude. 

  

Ze zimního oblečení jsme se velice brzo převlékli do jarního až letního. Začaly jarní choroby, alergici 

mají co dělat, aby ten nával květů a vůní zvládli. (Také mě skolila choroba, výpadek přítomnosti 

v kanceláři je znát na nevyplněných formulářích, nenapsaných dopisech, opožděných reakcích na 

ledacos. Ale už se to lepší, už doháním zameškané.)  Sekání trávy a sázení letních květů je v plném 

proudu. Čeká nás dokončení umístění přístřešků a laviček u Labe, výsadba stromů kolem cesty do 

Řepnice, dořešení prostranství u paneláku. Ještě stále probíhá čištění kanalizační stoky v celé obci. 

Tahle akce nás už stála 350tis. Kč, zjištěno bylo několik závad, které kdybychom je měli opravovat 

najednou, tak nás finančně položí. Je to tím, že kanalizační vstupy nebyly při stavbě budovány podle 

náležitostí. Sice vydržely třicetiletý provoz, ale aby bylo možné systém dále provozovat, bude třeba je 

patřičně a hlavně postupně opravit tak, jak mají být podle normy. 

  

Velmi zajímavé budou informace o tom, jestli jsme uspěli v žádostech o dotace na investiční akce. 

Zatím se nic neděje, výsledky hodnocení nejsou známy. Známe pouze konečné hodnocení soutěže 

„Zlatý erb“, o nejlepší webové stránky obce. V ústeckém kraji jsme druzí ze 17ti přihlášených. To 

opravdu není špatné, když uvážíme, že nás předběhla obec, která vyhrála celostátní kolo. Totiž obec 

Tisá. Když kliknete ne jejich stránky, musíte uznat, že takovým občanským životem se u nás 

nemůžeme pochlubit. Říkám stále a stále to platí. Je to všechno v lidech. 

  



Iniciativě jsme nakloněni, ale musí se najít někdo, kdo bude ochoten se svému zájmu věnovat i 

v celospolečenském významu. Bude tedy spojovat svého koníčka s tím, že přitáhne několik dalších 

jedinců. Jako třeba Pepa Brada. Přišel na obec, zda bychom pomohli s vyřízením jejich zájmu opravit 

turistický cíl na Bráně Čech, symbol Tři kříže. Turisté i zájemci z řad obyvatel chtějí chátrající kříže 

opravit. Je to opravdu velmi dobrý začátek pro společné trávení volného času s úmyslem obnovit 

symboliku pověsti, která se k tomuto místu vztahuje. Pomohli jsme tím, že na příslušných místech 

zjišťujeme možnosti realizace tohoto záměru. 

  

Další iniciativou je pořádání Dětského dne. Kdo si to jednou vyzkoušel, musí uznat, že to není věc 

jednoduchá. Všechno připravit, zrealizovat, zakončit úklidem. Aby všeho bylo dost, nikomu se nic 

nestalo, všichni odcházeli spokojeni. Takže budeme Monice Žížalové a rodičům, Petru Novákovi a 

sportovcům, držet palce, aby jako vloni všechno dopadlo na výbornou. 

  

Je třeba také zmínit rodiče malých dětí, kteří chodí s dětmi cvičit. V poslední době se jejich aktivita 

rozšířila i na venkovní činnosti. Budou se pálit ohně, opékat buřtíky, hrát hry. Kdo všechno se těchto 

setkání zúčastní a s jakým programem se setká, je pouze a jenom na účastnících samotných. Vždyť 

jenom to, že se lidé sejdou a popovídají si je příjemné. 

  

V příštím týdnu dokončíme přístřešky u Labe, nainstalujeme stoly a lavice. Jak to bude s přístavním 

molem na našem břehu je podle posledních zpráv ve hvězdách. Nemám bohužel tu správnou 

informaci a nemůžu se jí dopátrat. Ale pátrám. 

  

Dětské hřiště v Řepnici je v provozu, využívané i dětmi z Libochovan, dá se konstatovat, že loňská 

dotace ministerstva a naše rozhodnutí jsou více než stoprocentně využité. Teď ještě, aby se nám 

podařilo něco podobného do Libochovan. Tady ale bude muset být hřišťátko oplocené, aby tam 

nemohli pejskové. Protože někteří obyvatelé si veřejné prostranství u panelového domu pletou 

s plochou pro venčení jimi chovaných čtyřnožců. A vůbec jim nevadí, že se tam pohybují hlavně jejich 

potomci, ať už děti nebo vnoučata. Kdyby alespoň to psí lejno zabalili do sáčku. Ale to radši utečou i 

se psem. Hanba. 

  

6. května se koná letos druhé veřejné zasedání zastupitelstva obce. Je možné, že se opět nikdo 

nebude zajímat o dění v obci? Třeba všem stačí ty nezajímavé informace z Obecního zrcadla a 

nepotřebují se už na nic zeptat. Takže hezký víkend!!!! 

  

  

  

  

  

Na shledanou příště se těší starostka obce, Ivana Sklenářová 



 


